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Abstract (en)
The device comprises a dividing member (31) for the droppers (LA) supplied in the form of a pile, which dividing member separates the droppers
from the pile and prepares them for the drawing-in of the warp. The dividing member is formed by a means, preferably by a friction wheel (31),
which acts on the end face of the dropper pile and transports the front dropper in each case non-positively from the dropper pile into an intermediate
position. As a result, the droppers do not need to have a special shape at the point of action of the dividing member, neither do they need to be
lined up or arranged in a specific manner. The friction wheel contacting the droppers at their end face is capable of separating all types of droppers.
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Abstract (de)
Die Vorrichtung enthält ein Abteilorgan (31) für die in Form eines Stapels zugeführten Lamellen (LA), welches die Lamellen vom Stapel trennt und
für den Kettfadeneinzug vorbereitet. Das Abteilorgan ist durch ein an der Stirnseite des Lamellenstapels angreifendes und die jeweils vorderste
Lamelle kraftschlüssig aus dem Lamellenstapel in eine Zwischenposition transportierendes Mittel, vorzugsweise durch ein Reibrad (31), gebildet.
Dadurch brauchen die Lamellen an der Angriffsstelle des Abteilorgans keine spezielle Formgebung aufzuweisen und sie brauchen auch nicht
speziell aufgereiht oder angeordent zu sein. Das die Lamellen an ihrer Stirnfläche kontaktierende Reibrad ist in der Lage, alle Arten von Lamellen zu
vereinzeln. <IMAGE>
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